



تعميم رقم (14) لسنة 2024 بشأن:

نقل إدارة جداف دبي إلى مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

Circular No. (14) of Year 2024 Regarding:

Transfer of Jadaf Dubai Management to Ports, Customs and Free Zone Corporation (PCFC)

Issue Date: 21/06/2024

صدر بتاريخ: 2024/06/21

To: All Customers

إلى: جميع المتعاملين

Dear Customers,

متعاملينا الأعزاء،

According to this circular, the Ports, Customs and Free Zone Corporation (PCFC) informs you that management of Jadaf Dubai is within PCFC's responsibility, as of the date 01/01/2024.

بموجب هذا التعميم، تخاطركم مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة بأنها هي الجهة المسؤولة عن إدارة جداف دبي، وذلك اعتباراً من تاريخ 01/01/2024.

Accordingly, PCFC welcomes all inquiries from its customers in Jaddaf Dubai, and affirms its continuous efforts to provide the best services to customers.

وعليه فإن المؤسسة ترحب بكافة استفسارات متعاملينا في جداف دبي وتؤكد حرصها الدائم على تقديم أفضل الخدمات للمتعاملين.

This circular is effective as of the date of its issuance.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ إصداره.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونثمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.

For any related queries and support, you may contact:

للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل:

Email: info@pcfc.ae

البريد الإلكتروني: info@pcfc.ae

Contact Centre: 800990

مركز الاتصال: 800990

Ports, Customs and Free Zone Corporation

مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

